



الرقم :

التاريخ : / /

Date: 28/07/2022

التاريخ: 2022/07/28 م

إعلان تقديم طلب مراجعة علامة للفصل الدراسي الصيفي 2022/2021

Dear all students,

أعزائنا الطلبة،

As we are approaching the end of the summer semester 2020/2021, we would like to inform all students wishing to apply for a grade appeal to fill in the required form in Admission & Registration Department according to the procedures followed in the college, as of the date between 8 - 22 August 2022 .Please note that any application after the specified date will not be considered. Note that the required fees are: 3 Omani riyals (three Omani riyals for each subject).

نبارك لكم قرب نهاية الفصل الدراسي الصيفي 2022/2021 ونعلمكم أنه على جميع الطلبة الراغبين بالتقدم لمراجعة علامة الأمتحان النهائي تعبئة الاستمارة المطلوبة ورقياً في دائرة القبول والتسجيل وفق الإجراءات المتبعة في الكلية وذلك خلال الفترة من 2022/8/8 إلى 2022/8/22 ولن يعتد بأي طلب بعد التاريخ المحدد.

علماً بأن الرسوم المطلوبة : 3 ريال عماني (ثلاثة ريال عماني عن كل مادة) .

Best Wishes

Basma Abdullah Al-Badi

Director of Admission and Registration Dept.



مع خالص تمنياتنا لكم بالنجاح والتوفيق

بسمه بنت عبدالله البادية
مدير دائرة القبول والتسجيل



الرقم :

التاريخ : / /

Date: 28/07/2022

التاريخ: 2022/07/28 م

إعلان تقديم طلب إمتحان غير مكتمل للفصل الدراسي الصيفي 2022/2021

Dear all students,

أعزائنا الطلبة،،،

As we are approaching the end of the summer semester 2020/2021, and we would like to inform all students wishing to apply for a grade appeal to fill in the required form in Admission & Registration Department according to the procedures followed in the college, as of the date between 8 - 22 August 2022. Please note that any application after the specified date will not be considered.

نبارك لكم قرب نهاية الفصل الدراسي الصيفي 2022/2021 ، ونعلمكم أنه على جميع الطلبة الراغبين بالتقدم بطلب إمتحان غير مكتمل تعبئة الاستمارة المطلوبة ورقياً في دائرة القبول والتسجيل وفق الإجراءات المتبعة في الكلية وذلك خلال الفترة من 2022/8/8 إلى 2022/8/22 ولن يعتد بأي طلب بعد التاريخ المحدد.

Please note that acceptable excuses are as follows:

يرجى العلم بأن الاعذار المقبولة كالتالي :

1. Certified medical excuses: (sick leave and not an attendance sheet from the health institution).
2. A compelling excuse (evidence from concerned authorities).
3. legal Idda for the widowed student.
4. Death:

1. الأعدار الطبية المصدقة: (إجازة مرضية وليس ورقة حضور من المؤسسة الصحية).
2. العذر القهري (إثبات من الجهة المختصة).
3. العدة الشرعية للطالبة الأرملة.
4. الوفاة :

- Death of first-degree relatives (excuse 3 days)
Provide proof.

- وفاة أقارب من الدرجة الأولى (عذر 3 ايام)
تقديم ما يثبت.

Death of second-degree relatives (excuse for one day)
Provide proof.

- وفاة أقارب من الدرجة الثانية (عذر يوم واحد)
تقديم ما يثبت.

Best Wishes

Basma Abdullah Al-Badi

Director of Admission and Registration Dept.



مع خالص تمنياتنا لكم بالنجاح والتوفيق

بسمه بنت عبدالله البادي

مدير دائرة القبول والتسجيل